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Zápis z 5. zasedání zastupitelstva obce Počítky 

ze dne 27. 2. 2019 
 

 

Přítomni: M. Machová, J. Padalíková, R. Ptáček, L. Sláma, M. Slámová, D. Slavíček, F. Šustr 

Omluven: --- 

Host:      1 

 

Program: 
1)  Úvod 

-určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele (§95 odst.1, zákona o obcích) 

- ověření zápisu z minulého jednání OZ 

2) Schválení programu 

3) Žádost SK Transformátor o finanční příspěvek na rok 2019 

4) Kácení stromů v obci 

5) Přijaté žádosti 

6) Nové vybavení OÚ – nábytek, kancelářská technika 

7) Různé 

 

 

K bodu 1: Úvod 
Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:00 hod. starostkou obce Marcelou Slámovou.  

Starostka obce dle prezenční listiny konstatovala, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, 

zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (dle §92 odst. 3 zákona o obcích). 

Starostka navrhla určit ověřovatele zápisu Rostislava Ptáčka a Martinu Machovou, 

zapisovatelem je Marcela Slámová. K návrhu nebyly přijaty připomínky. 

Ověření zápisu z minulého jednání OZ ze dne 30. 1. 2019, nebyly vzneseny připomínky. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce určuje ověřovatele zápisu R. Ptáčka a M. Machovou, 

zapisovatelem M. Slámovou a schvaluje zápis z minulého zasedání. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 1 schváleno 

 

K bodu 2: Schválení programu  
Starostka předložila návrh programu, který byl součástí pozvánky na zasedání. K návrhu 

nebyly vzneseny připomínky.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání.  

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 2 schváleno 

 

K bodu 3: Žádost SK Transformátor o finanční příspěvek na rok 2019 

Starostka předložila žádost SK Transformátor Počítky o finanční příspěvek na rok 2019.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje finanční příspěvek pro SK Transformátor Po-

čítky na rok 2019 ve výši 100 tisíc Kč.  

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 3 schváleno 
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K bodu 4: Kácení stromů v obci 

Na základě žádostí a četných dotazů občanů ohledně kácení stromů v obci (zejména na návsi) 

byla celkově zmapována situace. V této souvislosti starostka předložila žádosti na kácení 

dřevin rostoucích mimo les v souladu s ustanovením § 8 odst. 1 zákona ČNR č. 114/1992 Sb., 

o ochraně přírody a krajiny, ve znění pozdějších předpisů včetně odůvodnění a potřebné 

související dokumentace. OZ vedlo diskusi.  

 

a) stromy na návsi 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje kácení stromu jírovec maďal (první od odbočky 

z hlavní silnice) na obecní parcele číslo 194/1. 

Hlasování: pro 4, proti 3 (M. Machová, J. Padalíková, R. Ptáček), zdržel se 0 

Usnesení č. 4 schváleno 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje kácení stromu jírovec maďal (druhý od 

odbočky z hlavní silnice) na obecní parcele číslo 194/1. 

Hlasování: pro 4, proti 3 (M. Machová, J. Padalíková, R. Ptáček), zdržel se 0 

Usnesení č. 5 schváleno 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje kácení stromu jírovec maďal (třetí od odbočky 

z hlavní silnice) na obecní parcele číslo 194/1. 

Hlasování: pro 4, proti 1 (M. Machová), zdrželi se 2 (J. Padalíková, R. Ptáček) 

Usnesení č. 6 schváleno 

 

Na jaře 2019 bude přednostně pokácen třetí z kaštanů, jenž je starý, nemocný a nejvíce 

ohrožuje bezpečnost obyvatel. U ostatních stromů bude na jaře proveden prořez a stav stromů 

bude nadále sledován a kácení řešeno výhledově.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje kácení lípy na obecní parcele číslo 194/1. 

Hlasování: pro 4, proti 3 (M. Machová, J. Padalíková, D. Slavíček), zdržel se 0 

Usnesení č. 7 schváleno 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje kácení jasanu na obecní parcele číslo 194/1. 

Hlasování: pro 2, proti 0, zdrželo se 5 (M. Machová, J. Padalíková, R. Ptáček, L. Sláma, D. 

Slavíček) 

Usnesení č. 8 neschváleno 

 

b) stromy na hřišti 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje kácení tří modřínů na obecní parcele číslo 74. 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 2 (J. Padalíková, D. Slavíček) 

Usnesení č. 9 schváleno 

 

Na jaře 2019 bude přednostně pokácen jeden modřín, jenž nejvíce ohrožuje bezpečnost 

obyvatel. Ostatní budou řešeny výhledově. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje kácení lípy na obecní parcele číslo 57/1.  

Hlasování: pro 2, proti 1 (D. Slavíček), zdrželi se 4 (M. Machová, J. Padalíková, R. Ptáček, L. 

Sláma) 

Usnesení č. 10 neschváleno 
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K bodu 5: Přijaté žádosti 

Na OÚ Počítky byly dne 18. 2. 2019 doručeny žádosti manželů G.  

a) Žádost o kácení lípy na obecní parcele číslo 106/1, jež je v těsné blízkosti rodinného domu 

č.p. 10. Strom je starý, usychá, padající větve ohrožují bezpečnost obyvatel a dále strom ničí 

statiku rodinného domu.  

OZ vedlo diskusi.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje kácení lípy na obecní parcele číslo 106/1.
 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 2 (J. Padalíková, D. Slavíček) 

Usnesení č. 11 schváleno 

 

b) Žádost o odprodej části obecního pozemku č.p. 107 o výměře 324 m
2 

 a odprodej části 

obecního pozemku č.p. 106/1 o výměře 172 m
2
. 

OZ vedlo diskusi.  

 

Návrh usnesení: OZ schvaluje odprodej části obecního pozemku č.p. 107 o výměře 324 m
2 

 a 

části obecního pozemku č.p. 106/1 o výměře 172 m
2
.
 

Hlasování: pro 0, proti 7, zdržel se 0 

Usnesení č. 12 neschváleno 

Zdůvodnění: Plánované práce – projekt na obecní rybník a řešení kanalizace v obci 

 

c) Žádost o pouliční osvětlení 

 

Návrh usnesení: OZ schvaluje umístění lampy veřejného osvětlení u rodinného domu na par-

cele č.p. 108.
 

Hlasování: pro 0, proti 7, zdržel se 0 

Usnesení č. 13 neschváleno 

Situace týkající se veřejného osvětlení v obci bude zmapována celkově a řešena výhledově tak, 

aby byla předem zahrnuta do rozpočtu obce vzhledem k předpokládané finanční náročnosti.  

 

K bodu 6: Nové vybavení OÚ – nábytek, kancelářská technika 

Starostka informovala o postupném vybavení obecního úřadu novým nábytkem z důvodu stáří 

a nefunkčnosti stávajícího nábytku. Jedná se zejména o nový pracovní stůl s uzamykatelnými 

zásuvkami a nové uzamykatelné skříně. Dále je třeba dovybavit obecní úřad potřebnou 

kancelářskou technikou  - barevná tiskárna, dataprojektor, skartovačka.  

 

OZ bere na vědomí nové vybavení OÚ.  

 

K bodu 7: Různé 

a) Plán rozvoje vodovodů a kanalizací 

     - na žádost zástupců obce Vysoké proběhla dne 14. 2. 2019 na OÚ v Počítkách schůzka 

týkající se plánu rozvoje vodovodů a kanalizací v následujících letech 

- schůzky se zúčastnila starostka a místostarosta obce Počítky a starosta a místostarosta 

obce Vysoké 

- obec Vysoké projevilo zájem o spolupráci   

- OZ vzalo na vědomí a bude postupně zjišťovat potřebné informace a mapovat situaci 

b) Dětský karneval – zhodnocení akce; starostka poděkovala hasičům za organizaci 

c) Masopust v obci – 2. 3. 2019 

- projednána organizace 

d) Prostor po bývalé prodejně – od 11. 3. 2019 bude prováděna oprava podlahy 

e) Projekt schody KD a kabiny – informace o vývoji prací projektantů 
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Jednání ukončeno v 19:45 hodin 

Termín dalšího zasedání OZ 27. března 2019 

Zápis byl vyhotoven dne 2. 3. 2019 

 

 

 

Zapisovatel: Mgr. Marcela Slámová    ……….................................... 

Ověřovatelé:   Rostislav Ptáček        ...............................::.............. 

                        Martina Machová     .............................................. 


